
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-02/2016 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 16. 2. 2016 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Flemr, Coufalová, 
Harbichová, Jelen, Panská, Vomáčko 
Studentská komora (s): Kalkusová, Pánková 
Omluveni: Tůma (a), Baláš (a), Pokorná (a), Janák (a), Pecinová (s), Česák (s) 
Nepřítomní: Blažek (s), Omcirk (s)  
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Bunc, Novotná 
 

 
1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller se změnou programu. Zdůvodnil stažení 

bodu Stav a strategie rozvoje IT na UK FTVS a následně seznámil a navrhl aktuální 

program zasedání. Senátor Jelen požádal o přesun bodu Kritéria hodnocení pracovníků UK 

FTVS vzhledem k tomu, že proděkan Bunc je časově limitován další pracovní schůzkou. 

Hlasování o programu zasedání 16. 2. 2016: (11-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/02/2016: AS UK FTVS schválil upravený Program zasedání 16. 2. 2016. 

 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání dne 19. 1. 2016 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu ze zasedání dne 19. 1. 2016. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 19. 1. 2016: (11-0-0). 

Usnesení 02/02/2016: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 19. 1. 2016. 

 

3. Kritéria hodnocení pracovníků UK FTVS 

Proděkan Bunc uvedl, že hodnocení pracovníků je nezbytně nutné. Na zasedání Rady vědy a 

výzkumu byla tato problematika diskutována dvakrát. Senátor Jelen se vyjádřil, že se 

domníval, že bude uděláno hodnocení pro rok 2014 a potom budou upravena kritéria pro 

hodnocení roku 2015. Navrhl zkrácení lhůty pro vyhodnocení roku 2015. Proděkan Bunc 

uvedl, že souhlasí se zkrácením této lhůty. Senátor Jelen doplnil, že pokud budeme vědět 

kritéria dříve, tak na to můžeme hned reagovat. Senátor Hojka uvedl, že už dlouho je zde 

zdůrazňována publikační činnost v  impaktovaných, Scopusových a recenzovaných 



časopisech. Pokud zde budeme silní, tak je vcelku jedno, jak budou nastavena kritéria. 

Zmínil, že u profesorů a docentů není problém se splněním hodinové dotace, největší 

problém je u zařazení AP1 a AP2, kde někteří splňují kritéria jen na 0,4 úvazku. Senátor 

Zahálka souhlasil s důrazem na publikační činnost. Otázkou je, zda nespojit přímou a 

nepřímou pedagogickou činnost. U pracovníků, kteří mají nulu v publikační činnosti, je 

zbytečné diskutovat o zpřísnění kritérií. Děkanka upozornila, že je zde dvou až tříletý 

cyklus, neboť může být zrovna tzv. ,,hluchý“ rok, kdy články čekají na přijetí nebo je 

připravována monografie. Je škoda, že jsou opomíjeny body RUV, kde by se některé 

katedry mohly uplatnit. Proděkan Bunc uvedl, že je zde velké rozpětí, kdy někteří 

pracovníci splňují pouze na 40 % a někdo na 700 %. Podotkl, že kritéria by měla projít 

revizí. Senátor Jelen navrhl, zda by navrhované zhodnocení nemohlo být dříve než v červnu. 

Senátor Hojka uvedl, že to bude v březnu nebo dubnu. Senátor Flemr se zeptal na složení 

evaluační komise. Proběhla diskuse ohledně hodnocení pracovníků UK FTVS.  

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o obdržení přehledu habilitačních a profesorských řízení. 

Habilitačních a profesorských řízení máme vcelku hodně, avšak převažují kandidáti 

mimofakultní. Máme 6 profesorů, přičemž ale většinu nad 70 let, 22 docentů, ale velký 

počet nad 60 let. Dále informovala o akreditačních návrzích. Bude potřeba udělat 

reakreditaci doktorského studia. Všechny závěrečné práce od roku 2006 musí být v SISu 

v elektronické podobě, řada prací se tedy bude muset naskenovat. Proběhla schůzka se 

zástupci Prahy 6 ohledně spolupráce na společných akcích. V otázce kampusu se dále 

pracuje, mělo by proběhnout odkoupení autorských práv a také čekáme na to, jak bude 

vypadat rozpočet. Předseda Heller se informoval na schůzku akademické obce. Děkanka 

uvedla, že toto má na starosti proděkanka Vindušková a budou zveřejněny bližší informace. 

Dále se předseda Heller zeptal na akreditace, zda budou nějaké změny. Děkanka uvedla, že 

v reakreditaci doktorského studia se změny neplánují. Předseda Heller se dále dotázal na 

rozpočet. Děkanka odpověděla, že zatím jsme stejně jako loni v rozpočtovém provizoriu a 

v březnu či dubnu by měl být návrh rozpočtu. 

 

5. Projednání organizačního řádu UK FTVS 

Předseda legislativní komise Kaplan seznámil přítomné se zápisem z legislativní komise AS 

UK FTVS. Upozornil na problematickou definici center na fakultě a také kanceláře 

tajemníka. Zároveň na příkladu provozně ekonomického oddělení poukázal na důležitost  



strategie a mechanismu řízení. Senátor Zahálka doplnil, že byl zkontrolován statut UK 

FTVS, zda se některá ustanovení nedublují. V organizačním řádu je odkaz na seznam 

pracovišť, který se schválil. Předseda ekonomické komise Jelen zmínil, že za ekonomickou 

komisi připomínky nebyly. Předseda studijní komise Hojka uvedl, že jim nebyla zaslána 

definitivní verze, takže ani k projednání nedošlo. Senátor Vomáčko se zeptal na zařazení IT 

oddělení. Děkanka uvedla, že toto oddělení zařadila k ekonomickému oddělení. Všichni, co 

pracují s citlivými daty, musí podepsat mlčenlivost o těchto datech. Dále je zde otázka krytí 

těchto dat, aby se do nich nemohl nikdo dostat a nemohl s nimi nikdo pracovat. V červnu 

loňského roku proběhl audit na CIT, o kterém bude informovat Ing. Dovalil. Zároveň se 

plánuje podání rozvojového grantu pro centrum informatiky. Senátorka Harbichová uvedla, 

že členové katedry Pedagogiky, psychologie a didaktiky sportu se neztotožňují s rozdělením 

na základní organizační útvary a nižší organizační útvary (čl. 4.3), jelikož katedry jsou 

organizačním útvarem, který prezentuje základní účel UK FTVS (pedagogicko-vědecká 

činnost). Proběhla diskuse ohledně organizačního řádu UK FTVS. 

 
 
6. Projednání a schválení výroční zprávy AS UK FTVS 

Předseda Heller seznámil přítomné s výroční zprávou.  

Hlasování o výroční zprávě AS UK FTVS za rok 2015: (11-0-0) 

Usnesení 03/02/2016: AS UK FTVS schválil výroční zprávu AS UK FTVS za rok 2015. 

 

7. Různé 

Senátor Jelen doplnil vyjádření senátora Hojky ve smyslu, že Rada pro vědu a výzkum 

dodala podklady pro NPČ i k PPČ. Senátor Zahálka informoval, že obhájil 

místopředsednictví v AS UK a také byl zvolen předsedou ekonomické komise AS UK. 

Předseda Heller poblahopřál za AS FTVS ke zvolení do velice významných pozic v AS UK.  

Děkanka pozvala přítomné na dnešní ples FTVS. 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 



        prof. Ing. Václav Bunc, CSc., proděkan UK FTVS 


